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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/23-02/5  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-14 

Samobor, 24. 8. 2023. 

 

ZAPISNIK 

23. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 24. kolovoza 2023. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 16.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici, 

drage kolegice i kolege, poslije malo dužeg odmora ponovno smo se danas sastali na 23. 

sjednici. 

Pred nama je vruća jesen pa da polagano se pokušamo malo uigravati, prvo nas vrijeme 

grije, a poslije ćemo zagrijati atmosferu.  

Kao što je i uobičajeno zamolio bih gosp. Igora Čaića da prozove vijećnike, da vidimo 

da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja Horvat 

Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Darko Lisec, Željko 

Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar, 

Željko Stanec, Miran Šoić  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan - opravdao izostanak, Marija Lindić - opravdala izostanak 

   

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 19 vijećnika, a 2 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 23. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije   

- Slavko Inić, voditelj Odsjeka za komunalnu infrastrukturu i promet u Upravnom odjelu za 

komunalnu djelatnost 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
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- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno je 

verificirati Zapisnike. 

Dajem na verifikaciju Zapisnik 22. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 14. lipnja 

2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 22. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 14. lipnja 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (19 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 14. lipnja 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno članku 125. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i to: 

 

Točka 1. - Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika Stjepana Razuma 

i početku mandata Hrvoja Pempera za zamjenika vijećnika, s time da se sve točke pomiču za 

jedan broj, pa je tako zadnja točka 12. Ostale informacije.  

 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav prijedlog dnevnog reda s ovom dopunom? 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (19 „za“) 

usvojilo je sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika Stjepana Razuma i početku 

mandata Hrvoja Pempera za zamjenika vijećnika  

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora 

za 2022. godinu 

3. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Samobora 

4. Prijedlog odluke o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada 

Samobora 

5. Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora 

6. Prijedlog odluke o komunalnom redu 
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7. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog 

društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u 

Ulici pod brezom u Samoboru 

8. Prijedlog odluke o imenovanju povjerenstva za davanje u zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

9. Prijedlog odluke o uvjetima i načinu provedbe javnih natječaja iz područja prostornog 

uređenja 

10. Prijedlog zaključka o prihvaćanju prijedloga Ugovora o subvencioniranju učeničkih 

osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za školsku 2023/2024. godinu 

i davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis  

11. Izvještaj o korištenju proračunske zalihe Grada Samobora za travanj, svibanj i lipanj 

2023. godine 

12. Ostale informacije.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge, prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća.  

Ima li pitanja? 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Zapravo nemam pitanje nego imam prijedlog vezan za 

prijevoz i za zahtjev učenika za izdavanje godišnjih pokaznih karata. Dakle, kada idu tamo 

trebaju donijeti s e-građani da je redovan učenik ili redovan student, ali istovremeno treba uzeti 

taj zahtjev i odnijeti ga na fakultet da to ovjere. Mislim da stvarno nema potrebe da fakultet 

ovjerava ili srednja škola, ako već imaš s e-građani i ako je elektroničnim putem moguće to 

izvaditi na kojem piše točno s tim datumom, da, taj je čovjek student toga i toga ili učenik te i 

te škole. Bila sam u Autoturistu i oni su rekli da to traže iz Grada, pa možda da se uskladimo s 

dvadesetprvim stoljećem i u tom pogledu. Eto, samo to. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujemo na prijedlogu, provjerit ćemo sa službama i 

pokušati to uvrstiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko da se javlja za riječ? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam pitanje samo za gradonačelnicu grad nam je tako 

lijepo raskopan. Kada se otprilike očekuje završetak radova Starogradske ulice? Često se tamo 

vozim i to je postalo nemoguće, ne znam zbog čega se dozvolilo građevincima dva tjedna 

godišnjeg odmora u sezoni kada nije bilo škole. Da li je možda postojala mogućnost da ih se 

natjera da rade u tom periodu? Sada kada krene škola i prijevoz djece mislim da će biti jako 

grdo tamo u tom predjelu. Ako mi možete na to odgovoriti, to je moje prvo pitanje. 

Drugo pitanje, još u predizborima imali ste jednu od teme uređenje Perkovčeve ulice. 

Sada je već krenula izgradnja onog parka na ulazu u grad i po svim slikama koje sam vidjela 

očekujemo nešto lijepo, pa bi onda bilo lijepo da kada ljudi prođu taj park i kada uđu prema 

Trgu da je i taj dio isto na neki način lijepo uređen. Znam da su to uglavnom privatne kuće, 

međutim, možda postoji mogućnost jer ti ljudi koji žive u Perkovčevoj ulici to su sve starije 

obitelji i stariji ljudi, koji, vjerojatno, nemaju novaca da sami obnove svoja pročelja, pa da Grad 

na neki način napravi neki paket pomoći da se pročelja dovedu u red. Da se donese neka odluka 

o korištenju prostora koji su u prizemljima tih zgrada, da se na neki način privuku investitori ili 

trgovci ili bilo tko drugi, da na neki način oživimo taj dio grada, da privučemo turiste da se 

prošeću, da se možda u budućnosti napravi neki ulični šoping centar u tom dijelu. Za to će 

vjerojatno trebati raditi prenamjenu u prostornom planu, tu baš nisam previše upućena, ali to će 
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kolega Bošković znati. Znači, da li postoji mogućnost da se ti donji prostori proglase nekakvom 

zonom trgovine ili malih zanata i da se na neki način ponuka ljude da se taj dio grada obnovi? 

Možda u tom smislu da za sljedeću godinu se pripremi jedan takav paket poticaja. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Vezano uz radove na gradilištima ovim putem još jednom želim 

još malo za strpljenje zamoliti naše stanovnike. Znam da su već na izmaku strpljenja. 

 Konkretno, most u Milakovićevoj, izvođač je obećao da će to biti gotovo do kraja ovog 

tjedna. Ono što je činjenica da smo mi krenuli s penalizacijom istog, jer su probijeni rokovi i to 

je put kojim smo morali ići. Nažalost, nitko nije sretan kada se to dogodi, ali drugih mehanizama 

više nije bilo. Ono što se dogodilo, svjesni ste da je veliki iznos sredstava iz EU fondova došao, 

da su svi gradovi i općine ugovarali veliki broj izvođača i radova, dogodilo se to da su izvođači 

na različitim stranama radove i dogodilo se opet sukladno tome da kasne na svim stranama. 

Evo, obećanje izvođača za most je do kraja tjedna, ali penali idu. 

 Što se tiče Starogradske, radovi su išli u više faza, prvo se radila sama odvodnja, jer nije 

bilo moguće raditi paralelno vodu i odvodnju, zbog razmaka cijevi od vode i od odvodnje bili 

cca 20 do 30 centimetara, jednostavno nije bilo načina da se paralelno izvode ti radovi. Ono što 

je još bio razlog sam VIO, Vodovod i odvodnja Zagreb, su trebali biti izvođači tih radova koji 

nisu nikako stavljali u svoje programe izgradnju tog vodovoda i borili smo se s njima od samog 

početka, od samog dolaska. Rekli smo prometnica je u katastrofalnom stanju, rješavamo 

odvodnju, bilo bi suludo da ne promijenimo cijevi od vode koje su iz tisuću devetsto trinaeste 

godine. Tražili smo suglasnost od VIO i projektnu dokumentaciju da samostalno to izvedemo, 

jer jednostavno ne bi se to odradilo pitanje do kada. Kada smo napokon ishoditi sve te 

suglasnosti, dobili dokumentaciju, proveli javnu nabavu za vodovod, napokon su krenuli 

radovi.  

Ono što mogu reći vezano uz izvođenje radova, izvođači svi imaju rokove koji su 

propisani ugovorima i ugovoreni su, oni tvrde da dinamiku radova prate, kako će to biti na kraju 

samih radova vidjet ćemo, ali isto tako kažu da im ljudi imaju pravo na godišnji i jednostavno 

nemate mehanizma da vi sada njih natjerate da ljudima ne daju godišnji i da ih ne puste na 

godišnji odmor. Nadamo se po onom što vidimo, a djelatnici iz Grada su konstantno na terenu 

da je dinamika po pitanju vodovoda dobra, bez obzira na taj godišnji koji su imali. Godišnji nije 

bio dva tjedna jer su radili onaj odvojak prema Vugrinščaku, to je bila kriva objava na lokalnom 

mediju. Dakle, oni su to radili, ali nisu bili na glavnoj prometnici, nego su radili taj dio 

vodovoda sa strane. Tako da nije točno da su cijelo vrijeme, kako je bilo komunicirano od strane 

medija, proveli na godišnjem.    

Što se tiče ostalih radova oni se svi privode kraju, informiramo javnost po samim 

završecima radova. 

Što se tiče ovog prijedloga za Perkovčevu, mi smo o tome komunicirali i želimo to 

napraviti, pozvali smo konzervatore na sastanak po više različitih tema, ponovno ćemo se 

susreti s njima. Informacija koju imamo, kada smo se informirali, da postoje konzervatorske 

podloge, postoji jedan dokument, i mi smo jedan od šezdeset gradova gdje smo ušli kao 

kulturno povijesno središte da nam Konzervatori izrade te konzervatorske podloge, odnosno 

sve ono što je potrebno za uređenje užeg centra grada koji je pod samom zaštitom. Time se 

definiraju svi uvjeti što se može, a što se ne može učiniti. Sukladno tome možemo kasnije onda 

kreirati neke programe, eventualno potpore sufinanciranja obnove samih pročelja, oživljavanja 

samih ulica i onog što smo zapravo i planirali. Nakon sljedećeg sastanka s konzervatorima bila 

je i tema samih kocka na Trgu i po prometnicama, gdje sam otvoreno pitala konzervatore, da 

ako imaju listu potencijalnih izvođača koji to rade da se pošalje poziv i da se vidi na koji način 

raditi sanaciju tih kocki. Nema dovoljno izvođača koji rade zamjenu tih kocki, to je problem. 

Nisam dobila odgovor, zapravo sam konzervator mi je rekao da nisu naš problem kocke već 

promet, a to je druga tema o kojoj moramo raspravljati i organizirati promet kroz Trg. 

Uglavnom ono što hoću reći, slažem se da, definitivno, treba razmišljati u tom smjeru uređenja 
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pročelja, a to vrijedi, naravno, ne samo za Perkovčevu nego za sami Trg i sva pročelja, a 

posebno po pitanju oživljavanja Perkovčeve. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Prije pitanja htio bih pohvaliti vas da ste svi dobro 

preplanuli i da vam dobro stoji ova sunčana boja. 

Budući da svaki puta pitam vezano za projekt u Bregani ovaj puta ću to preskočiti i 

iskoristit ću priliku da je kolega Inić ovdje s nama. Kada smo kretali u rekonstrukciju Betonke 

onda je bilo puno pitanja i prijedloga, da što je s nogostupom i biciklističkom stazom od 

Perivoja do Klokočevca. Zanima me, da li smo išta po tom pitanju napravili? 

Drugo, ne bih htio postaviti pitanje već pohvaliti, a što sam i prošli puta rekao na 

sjednici, nešto duže vremena smo čekali pripremu za razno-razne stvari koje nam slijede, sada 

kako vidimo krenuo je vrtić u Krklecovoj, Molvice skoro što nisu, Bregana dvorana u prijavi, 

Bogumilac škola i dvorana u prijavi, nebrojeni broj cesta se rekonstruira, mislim da ste i da smo 

na dobrom putu, i sve pohvale gradskoj upravi i svim zaposlenicima. Idemo sada još dvije 

odraditi kako se spada do kraja. 

 

PETRA ŠKROBOT - Gosp. Inić će dat odgovor, a ja ću nadopuniti ako bude trebalo. 

 

SLAVKO INIĆ - Bilo je razgovora, istina, da će se krenuti u tom smjeru da se spoji 

Klokočevec i Perivoj s pješačko-biciklističkom stazom, tj. da nastavimo tamo gdje smo stali s 

biciklističkom stazom. Za ovu godinu je planirano i u planu nabave provedena je izrada 

tehničke dokumentacije, odnosno najpovoljniji ponuditelj su bile Urbane ideje iz Samobora. 

Njima je data narudžbenica i tehnička dokumentacija u izradi, planiran je dovršetak za ovu 

godinu i prijedlog će ići vama gradskim vijećnicima za sljedeću godinu u planu je gradnja 

pješačko-biciklističke staze. Ako se isti usvoji pristupit ćemo izgradnji i spojit ćemo Breganu 

sa Samoborom. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Evo, ovako nastavno na prethodno pitanje postavila 

bih pitanje vezano konkretno uz natječaj kojeg je raspisalo Ministarstvo obrazovanja sukladno 

nacionalnom planu oporavka. U kojoj je fazi i koje objekte planiramo prijaviti? S obzirom da 

znamo da će taj javni poziv biti otvoren godinu dana. Kada možemo očekivati prijavu na sam 

natječaj, tako da otprilike znamo neki hodogram aktivnosti i na koji način će biti prijavljeno, i 

što to znači za pojedine škole koje će biti prijavljene? 

Isto tako bih uputila pitanje, a na neki način i pohvalu, s obzirom na situaciju koja je 

bila početkom kolovoza, na ekstremne vremenske uvjete koji su bili u Samoboru. Treba 

pohvaliti Stožer i sve naše vatrogasce, gradonačelnicu i zamjenika gradonačelnice, i sve koji su 

bili na terenu. Prema informacijama koje su meni dostupne nizinski kraj spasili su od poplave. 

Zanima me isto tako, a postoje određene informacije, da bi možda trebalo ići u budućnosti 

prema dogradnji nasipa u nizinskom dijelu, isto tako ovog zemljanog. Što će biti s time i s ovim 

koji je izgrađen? Pratila sam i situaciju na Hrvatskim vodama kada su bile te poplave, znamo 

da je planirana i retencija Koretići. U kojoj je to fazi? Tamo je praktički u nekim trenucima 

prijetilo izlijevanje Bregančice. Evo, toliko, ako će trebati još možemo naknadno i raspraviti.  

 

PETRA ŠKROBOT - Ono što mogu reći da je otvoren natječaj, prijavljujemo tri velika 

projekta. Jedan je rekonstrukcija i dogradnja objekta u vojarni i sportska dvorana za tjelesni, da 

djeca mogu imati tjelesni. Zatim, dogradnja objekta Osnovne škole Milana Langa u Bregani i 

izgradnja sportske dvorane i isto tako dogradnja objekta Osnovne škole u Rudama. Ono gdje 

smo pripremili projektnu dokumentaciju i gdje imamo mogućnost osiguravanja uvjet za 

jednosmjensku nastavu. U proceduri smo prijave, kada su se otvorile same prijave na natječaj 

u sustavu je bilo vidljivo što je sve točno potrebno i sada se sva dokumentacija unaša u sustav. 

Ono što smo još morali dodatno ishoditi, jest da su od prošle godine izmijenjeni normative, tu 
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smo imali i sastanke i konzultacije s ministarstvom. Dakle, normativi kako trebaju biti veličine 

razreda, na koji način treba biti sve projektirano, premda su svi projekti koji su pripremani 

projektirani i rađeni u suradnji s ministarstvom i uz njihove suglasnosti, moralo se ponovno 

pristupiti razgovorima s ministarstvom i tražiti dodatnu suglasnost. Još čekamo te potvrde od 

ministarstva kako bi mogli finalizirati samu prijavu u sustavu. Uglavnom iskomunicirano je sve 

i s ministarstvom, projekti su provjereni, ide se u daljnje procedure. To je po pitanju škola i 

ovog natječaja. 

Što se tiče same situacije s poplavljivanjem područja Medsava, tamo je izgrađen onaj 

betonski zid i napravljen je nasip. Ono što se dogodilo poslije velikog vodostaja jest da 

informacije koje su dolazile iz Hrvatskih voda prema Stožeru, cijelo vrijeme je bilo 

komunicirano da nema opasnosti da će taj vodostaj biti tolike razine da ugrozi područje 

Medsava. No, međutim, mi smo bez obzira na sve pretpostavili da bi moglo doći do problema, 

i moj zamjenik koji je i načelnik Stožera, aktivirao je Stožer i dobro da se tako od reagiralo jer 

se krenulo na vrijeme pripremati za tu cijelu situaciju. Na kraju je vodostaj narastao do te razine 

da je bilo gotovo da će doći do poplavljivanja. Ono što se dogodilo sam nasip je krenuo 

popuštati, odnosno na jednom dijelu Sava se krenula prelijevati preko nasipa, a od ispod je 

krenula propuštati voda na drugu stranu. Tu stvarno još jednom zahvaljujem svim vatrogascima, 

svim DVD-ovima, svim članovima Stožera, svim volonterima koji su bili na terenu i pomogli, 

jer je bilo stvarno izazovno cijelo stanje na terenu. U tom trenutku je gosp. Đuroković iz 

Hrvatskih voda došao na teren i ono što je rekao da definitivno treba dizati razinu samog 

betonskog zida, zapravo ojačati sam nasip. Bio je pomalo i ljut zatečenim stanjem jer nije imao 

sve informacije. Ono što je plan da se sastanemo s njime u Hrvatskim vodama. Gosp. Đuroković 

je rekao da će se sanirati i taj zid i sam nasip. Kada će se krenuti u taj projekt čim budemo imali 

informaciju od Hrvatskih voda informirat ćemo i vas. Nadamo se da neće biti više ovakvih 

situacija kakva je bila nedavno. 

Retencija Koretići, istovremeno a s obzirom poučeni s nekim prethodnim situacijama i 

u Grdanjcima su se punile vreće za svaki slučaj da se ne digne razina vodostaja. Nadovezujem 

se na ovu priču retencija Koretići, rečeno je da čim se završe svi radovi na retenciji u 

Smerovišću da se prebacuju na retenciju Koretići, da su tamo svi preduvjeti za to ostvareni. 

 

MIHAELA SLAMAR - Za početak bih pohvalila pokretanje izgradnje dječjeg vrtića u 

Molvicama i zamolila kolegu Marka da se provoza do Molvica da vidi da su radovi već u tijeku. 

Imam pitanje za gosp. Slavka Inića. Interesira me raskrižje Ulice Burići i Molvička 

cesta? Od početka mandata smo tražili da se napravi nešto po sigurnosti te prometnice, s 

obzirom na njezinu nepreglednost i bio je razgovor da će to ići u rekonstrukciju, treba se 

pripremiti papirologija. Interesira me dok ne dođe do izvedbe cijelog projekta, da li se može s 

nekom signalizacijom, prometnim znakovima osigurati da ne dođe do prometne nesreće, koja 

se izbjegne gotovo svaki mjesec i svaki mjesec imamo javljanje naših mještana da su bili u 

opasnosti na tom dijelu prometnice. 

Drugo pitanje vezano je uz konzolnu stanicu u Ulici Požgaji, odnosno Požgajeva ulica. 

U trećem mjesecu sam od Ines dobila povratnu informaciju da će konzolna stanica biti 

nabavljena. No, do danas nemam povratnu informaciju da li je nabavljena i da li će biti 

postavljena. S obzirom da školska godina započinje pa da imamo informaciju. Da li će djeca 

moći biti zaštićena od vremenskih neprilika i slično? 

Za kraj sve vas pozivam na Molvičko proštenje, koje je ovu nedjelju, svi ste dobrodošli 

i pozvani, i nadam se da se vidimo.  

 

 SLAVKO INIĆ - Za Ulicu Burići dolje na križanju, tamo je problem imovinsko-pravni, 

mi smo postupili u mjestu Molvice na više lokacija, povećanje sigurnosti prometa u cestama, 

pa smo tako i postavili onaj znak koji ako naiđete brže govori usporite i govori koliko vozite. 

Razglabano je i razmišljano o nekoliko uzdignutih ploha, jedna je postavljena dolje kod vrtića, 
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koja je krenula izgradnja. Za navedeno točno raskrižje mi moramo čekati da se provede u 

katastru i zemljišnim knjigama, da se riješe imovinsko-pravni odnosi a koji je preduvjet za 

izradu dokumentacije rekonstrukcije toga dijela, to još nije provedeno. Postupak je naručen, 

geodeta je snimio stvarno stanje i predano je u katastar, katastar je predao u zemljišne knjige. 

Sami smo svjedoci da je bio štrajk na razini države, djelatnika, službenika sudova, pa da li će 

to biti kroz koji dan ili tjedan, stvarno ne mogu govoriti u drugo ime. Znači, čim oni to upišu i 

provedu u zemljišne knjige to je nama preduvjet da pristupimo provedbi izrade tehničke 

dokumentacije s kojom će se riješiti taj problem. Da li se sada u ovom trenutku može postaviti 

signalizacija, mi možemo s policijom obići i vidjeti da se nešto prijevremeno naravi, postavi, 

upozorenje, smanjenje brzine, sljedeći tjedan ćemo pristupiti tome. 

 Za konzolne autobusne nadstrešnice, za bus, nisam upućen u samu tematiku pa ćemo 

vam pismeno odgovoriti, evo, sutra već. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Imam jedno pitanje. U kojoj fazi je prijava na natječaj za 

centar za starije osobe, koji je planiran tamo na Gmajni, kod Ulice Ise Velikanovića? U prvoj 

fazi to nije prošlo pa kako je to sada. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Evo, prije par dana smo dobili informaciju nije prošlo ni ovaj 

put. Jedino obrazloženje vezano uz to da je drugi grad u Županiji bolje ocijenjen od našeg, a taj 

drugi Grad je, naravno, Velika Gorica i mislim da je svima jasno zašto su sredstva tamo 

dodijeljena. 

 

 MARTIN KOMES - Vidim da je otvoren napad na gosp. Inića, pa ću se ja pridružiti 

da to završimo sa stilom, šalim se. Imam jedno pitanje, bili smo razgovarali, zapravo Hitna 

pomoć tu u Samoboru ima jedan problem kod izlaska vozila Hitne pomoći u stanju žurnosti. 

Dakle, dešava se situacija da kada hitna izlazi s tog parkinga van, to raskrižje je dosta ovako 

prometno, i često dolazi do nekih nesreća, jer ljudi stvarno ne paze, kolege vozači koji voze 

kola pod žurnosti isto, ne da ne paze, nego ne mogu na druge obraćati pažnju, a pričali smo bili 

o toma da će se tamo staviti neka svjetlosna signalizacija. To je bilo prošle godine, ako se ne 

varam. Lijepo bih molio da li se zna, možda, da li je to u kakvom planu? Mi smo bili pisali 

prema Gradu dopis. 

 

 SLAVKO INIĆ - Po pozivu djelatnika Hitne pomoći ukazani su problemi s kojima se 

oni tamo svakodnevno susreću. Mi smo pristupili na Koordinaciji razmatranju teme kako tamo 

pronaći neko rješenje da bi bilo sigurno za sve sudionike u prometu, te smo zaključili da je 

najbolje pristupiti izradi analize varijantnih rješenja, gdje će stručni tim ljudi donijeti rješenje, 

razmotriti jedno od dva rješenja, i dati sve prednosti i mane tih rješenja. Zbog složenosti tamo 

nije baš jednostavno, tamo imamo križanje Gajeve i vašeg ulaska, i dolje je automatski na 

dvadesetak metara drugo križanje, ali to moramo gledati sve skupa kao jednu cjelinu. Zbog toga 

će se pristupiti izradi varijantnih rješenja i analizi kompletnog tog dijela područja, da se vidi 

prometna opterećenost i prijedloge rješenja. Isto je uvršteno u plan nabave, što je i vidljivo na 

Službenim stranicama Grada Samobora te će se u narednih mjesec, dva dana, raspisati i po 

odabiru izrađivača analize i varijantnih rješenja koje će biti, nadam se, do kraja godine. Upravni 

odjel za komunalne djelatnosti će to predložiti u plan gradnje komunalne infrastrukture za 

dvadeset četvrtu godinu da se isto usvoji i da se to riješi. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 Ako nema više pitanja zaključujem Aktualni sat. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Izvješće Mandatne komisije 

o mirovanju mandata vijećnika Stjepana Razuma i početku mandata Hrvoja Pemper za 

zamjenika vijećnika. 

Pozivam predsjednika Mandatne komisije gosp. Ivana Horvata da podnese Izvješće 

Mandatne komisije.  

 

IVAN HORVAT - Mandatna komisije se sastala 22. kolovoza o.g. i podnosi vam 

sljedeće: 

IZVJEŠĆE 

 

Utvrđuje se da članu Gradskog vijeća Grada Samobora Stjepanu Razumu iz Molvica, 

mandat počinje mirovati 18. kolovoza 2023. godine zbog obavljanja nespojive dužnosti. 

 

II. 

 Utvrđuje se da Hrvoju Pemper iz Samobora, kao neizabranom kandidatu s kandidacijske 

liste FOKUS, mandat u Gradskom vijeću Grada Samobora, počinje dana 22. kolovoza 2023. 

godine. 

III. 

 Ovo izvješće stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 Koristim priliku da Stjepanu Razumu zaželim sve najbolje na novoj dužnosti, a gosp. 

Hrvoju Pemperu uspješno obavljanje vijećničke dužnosti. 

   

MIRAN ŠOIĆ - Molim vijećnika Hrvoja Pemper, da ustane i da da svečanu prisegu, 

čiji tekst ću pročitati, a ona će izgovoriti riječ "Prisežem" i istu vlastoručno potpisati.   

 

„Prisežem da ću prava i obveze vijećnika Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Samobora i Republike 

Hrvatske, da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati Ustava, zakona i Statuta 

Grada Samobora i da ću štiti ustavni poredak Republike Hrvatske.”  

 

HRVOJE PEMPER - Izgovara riječ „Prisežem“, te Prisegu vlastoručno potpisuje, a 

koja je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu, s obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu. 

Napominjem da se o Izvješću ne glasa već se isto prima na znanje.  

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time napominje da je bilo pitanje na Odboru za 

statutarno - pravna pitanja, da li se HBOR. može predomisliti i ne htjeti po tri dva sklopiti 

ponudu? Znači ne može. Inicijalnu ponudu koju su oni dali mi po njoj donosimo odluku na 

Gradskom vijeću, šaljemo u Ministarstvo financija, koje dalje šalje na nekoliko odbora i na 

Vladu RH. Vlada donosi suglasnost za ove kreditne uvjete. Nakon donošenja suglasnosti Vlade 

ne može se sada HBOR predomisliti i sada nas tražiti kamatu od četiri dva ili pet dva ili koja 

već bude u tom trenu aktualna. Jedino što nam mogu umanjiti iznos subvencioniranih kamata, 

ali opet i po ovoj kamati od tri dva posto i po najvećoj cijeni energije projekat je po svim 

izračunima više nego isplativ i naravno troškovi održavanja su posljedično dosta manji. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Nadam se da ste se dobro odmorili ovo ljeto. Prije svega da 

napomenem da smatram da je ovaj projekt i ovaj potez dobar, po meni je to isplativo s obzirom 

na buduću i trenutnu energetsku krizu.  
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Ono što me muči je ovako, mi se zadužujemo za dva milijuna i osamsto tisuća eura za 

financiranje toga, a trenutno imamo, a za što sam i bio „suzdržan“, četrdeset četiri milijuna kuna 

prenesenih višaka. Znači, tu pričamo o kamati koja je relativno mizerna, s obzirom kako idu 

kamate gore, a imamo inflaciju koja jede taj iznos žestoko. Druga stvar, sada smo nedavno 

milijun i pol eura potrošili na parkić u Južnjaku, a taj iznos od dvadeset milijuna kuna, odnosno 

dva milijuna osamsto tisuća eura dižemo kredit, ali ok. Ono što sam saznao je ovako, znači, mi 

dižemo kredit i to će se isplatiti kroz tri četiri godine, to vjerujem, ali u okviru ITU mehanizma 

za urbano područje Zagreb čije je dio i Grad Samobor koji se financira iz integriranog 

teritorijalnog programa od dvije dvadeset prve do dvije dvadeset sedme bit će dostatno 

financiranje za mjere energentske učinkovitosti koja uključuje i učinkovitu rasvjetu. Znači, mi 

ćemo dignuti kredit vraćat ćemo tu lovu, a ide natječaj od kuda ćemo moći to financirati. 

Pogledao sam još dvije i dvadesete Zaprešić je dobio nekih dvanaest milijuna kuna za tu LED 

rasvjetu, mi tada nismo na žalost ništa napravili, ali sada se otvara da bi mogli dobiti lovu od 

Europe, a mi dižemo kredit za to, to meni nema logike. Tako da ću biti „suzdržan“ po pitanju 

ove odluke, ali pozdravljam inače taj projekt. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem i na pohvala i na kritikama i na komentarima. Kada 

ste se informirali o ITU mehanizmu i funkcioniranju ITU mehanizma možda ipak ne 

raspolažete sa svim informacijama, jer s obzirom na način na koji funkcioniramo i da što god 

je moguće da apliciramo na fondove da bismo sigurno i ovo aplicirali na fondove da je bilo 

moguće. Provjerite s kolegama kako funkcionira ITU mehanizam koji ste spominjali pa onda 

možemo na nekim od sljedećih vijeća dalje raspraviti ovo što ste danas rekli, samo to. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

zaduživanju Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o zaduživanju Grada Samobora u tekstu kao što je data u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o zaduživanju Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o subvencioniranju prijevoza učenika prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o osnivanju Savjeta mladih prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

komunalnom redu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

komunalnom redu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 
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ODLUKU 

 

o komunalnom redu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o komunalnom redu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. 

u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici pod brezom u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici pod brezom u Samoboru.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici pod brezom u Samoboru. 

Tekst Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

imenovanju povjerenstva za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

imenovanju povjerenstva za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju povjerenstva za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o imenovanju povjerenstva za davanje u zakup poljoprivredno zemljišta 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o uvjetima 

i načinu provedbe javnih natječaja iz područja prostornog uređenja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

uvjetima i načinu provedbe javnih natječaja iz područja prostornog uređenja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o uvjetima i načinu provedbe javnih natječaja iz područja prostornog uređenja, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o uvjetima i načinu provedbe javnih natječaja prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo ne desetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

prihvaćanju prijedloga Ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih mjesečnih 

relacijskih pokaznih markica za školsku 2023/2024. godinu i davanju suglasnosti 

gradonačelnici za potpis.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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MATIJA HRŽIĆ - Samo da pitam gradonačelnicu, gdje smo trenutno i u kojoj fazi s 

javnim natječajem za komunalni linijski prijevoz? Koliko sam čuo to ide vrlo skoro van. 

 

PETRA ŠKROBOT - Prvi tjedan planiramo u devetom mjesecu raspisati natječaj, 

odnosno pokrenuti sve procedure. Sada se još u komunalnom odjelu pregledavaju vozni 

redovi jer je to ključno zbog same kilometraže. Daljnje informacije ćete dobiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja po pitanju točke dnevnog reda? 

Ako više nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka 

o prihvaćanju prijedloga Ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih mjesečnih 

relacijskih pokaznih markica za školsku 2023/2024. godinu i davanju suglasnosti 

gradonačelnici za potpis.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Prijedlog ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 04. rujna 2023. do 30. lipnja 2024. 

godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Ovlašćuje se gradonačelnica Grada Samobora za potpis ugovora iz točke 1. ovog 

zaključka. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

proračunske zalihe Grada Samobora za travanj, svibanj i lipanj 2023. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvještaj o korištenju 

proračunske zalihe Grada Samobora za travanj, svibanj i lipanj 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo sljedeću 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe u razdoblju travanj - 

lipanj 2023. godine utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 

2024. i 2025. godinu u tekstu kako slijedi: 

- sredstva proračunske zalihe u razdoblju travanj - lipanj 2023.  godine, utvrđena u 

Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekciji za 2024. i 2025. godinu, nisu 

korištena. 
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AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

Znači, nema. 

 

Iduće Gradsko vijeće predviđamo krajem devetog mjeseca, ako se pojavi potreba biti će 

i prije, prema potrebama na cjelokupnu situaciju koja je, ali tako da si planiramo vrijeme tamo 

negdje oko 28. rujna o.g. Pravovremeno ćete dobiti poziv i materijale, ali samo da znate da se 

krajem rujna predviđa i planira sjednica. 

 

Zahvaljujem se na današnjem radu i vidimo se u devetom mjesecu. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 Dovršeno u 17.05 sati. 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA    PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  
 

 

 
 


